
Podnet  č. 57/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Berešová: 
Na poslednom zasadnutí som mala interpeláciu, čo sa týka toho parčíka, vstup na cyklistický chodník. 
Dostala som písomnú odpoveď citujem, už iba tú poslednú časť: Vstup na cyklistický chodník upravili 
pracovníci mesta orezaním prevísajúcich konárov. Ďalší postup pri úpravách verejného priestranstva 
v blízkosti cyklistického chodníka, rozhodne mesto v spolupráci s oddelením výstavby. Asi sme sa 
nerozumeli, vstup na cyklistický chodník bolo robené na jar. Bolo urobené orezávanie, ale boli 
orezané konáre dvoch orechov, ktoré vlastne,  je to časť ku škole Sever, k tomu sídlisku. Parčík, 
akože, keď to tak môžem nazvať, ten orezávaný nebol. Ťažko sa rozhoduje mne, čo sa týka, toho to 
som laik, ja by som poprosila pána Fazekaša, keby tam išiel pozrieť sa, je to orech, ihličnan, jelša, 
všetko na veľmi malom priestore, treba tam proste urobiť taký rez. Čiže nie orezať prevísajúce konáre, 
ale niektoré stromy určite budú musieť ísť preč.  
 
Mgr. Fazekaš: 
Pani poslankyňa, my sme rozprávali aj spolu na tú tému, my sme tam boli, orezali sme ten vstup na ten 
chodník a nie je to jednoduché len tak tie orezy tam urobiť, ale orezy by nebol ani taký problém, ale 
výruby. Pýtal som sa na tie výroby, tam navrhujete nejaké výruby, to je nejaký proces tam 
schvaľovania, tak ja som to ešte pani Bučkovej nedával. Ale ja tam nevidím nejaký veľký problém, 
kto na tú cyklotrasu vstupuje, nebude ohrozený ani na bicykli, ani pešo. Máme kopec práce a ja si 
myslím, že to nie je až taká dôležitá vec teraz. My sa pozrieme na to a v jarných mesiacoch to dáme 
nejako dokopy tak, ako nejaká spoločná predstava keď bude a nikto sa neozýval z tej časti a sama ste 
sa vyjadrili, že to bola svojvoľná výsadba. Máme kopec takých miest v Trebišove, čiže nič sa nedeje. 
Boli sme tam, nie tak, že sme to odignorovali, orezy sa aj spätne robili po vašej výzve, po vašom 
podnete a budeme sa tomu určite venovať, len nepovažovali sme to za také potrebné, že teraz 
spravíme tam teraz výrub. 
 
Berešová: 
Pán Fazekaš, ale ja som to nemyslela, že hneď a už aj, ale treba to zobrať do plánu, zapracovať do 
plánu a urobiť nejakú koncepciu. Ja netvrdím, že to treba hneď, to určite nie. Treba to zobrať na 
vedomie a keď príde čas, že budete mať čas aj na toto, lebo nikomu to nepadá na hlavu, súhlasím 
s vami, len. 
 
Mgr. Fazekaš: 
Tak je pani poslankyňa aj koncipovaná tá odpoveď, bolo tam povedané, musíme ísť za pani 
Bučkovovu, musíme sa rozhodnúť, musíme tam ísť so záhradným architektom a ja myslím, že mohli 
by sme aj  kratučké nejaké stretnutie tam vyvolať s spoluobčanmi, ktorí tam nablízku bývajú, aby sme 
tam nespravili výrub troch stromov a dostaneme spätný podnet, čo to tam stvárame.  
 
Berešová: 
Dobre, takže v tejto veci sme viac-menej dohodnutí, čiže nie tak, že je to zahraté to autu.  
 
Mgr. Fazekaš: 
Určite. 
 
 
 
Určené: 
- mestské hospodárske stredisko 
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VEC: 
Podnet č. 57/2017 – odpoveď 
 
 
Na 10. zasadnutí MsZ dňa 6.11.2017 ste vzniesli podnet v súvislosti s „Drehňovským parčíkom“ – 
vstup na cyklistický chodník na Ul. Drehňovskej. 
 
Na Váš podnet odpovedáme: 
 
Na základe terénnej obhliadky za účasti zástupcu Mestského úradu ako aj zástupcov Mestského 
hospodárskeho strediska bolo zistené, že sa na vyššie uvedenej lokalite rastú dreviny v značne 
prehustenej výsadbe, ktoré boli v minulosti nekoncepčne vysadené pravdepodobne obyvateľmi 
predmetnej lokality. Na základe nám doručeného súhlasného stanoviska obyvateľov okolitých 
rodinných domov je požiadavka k ich redukcii.  
Vzhľadom na skutočnosť, že sa jedná o plochu verejnej zelene je na výrub drevín potrebný súhlas 
orgánu ochrany prírody a krajiny – mesta Trebišov. Technické služby mesta Trebišov ako správca 
zelene na základe vykonanej terénnej obhliadky podajú v čo najkratšom termíne žiadosť o výrub časti 
drevín rod: smrek (4 ks), orech, javor (2 ks) na pozemku registra CKN p.č. 3966/752, k.ú. Trebišov. 
Výrub stromov na základe právoplatného rozhodnutia mesta zrealizuje Mestské hospodárske stredisko 
Trebišov ako správca zelene v termíne do 31.3.2018. Ponechané dreviny budú ošetrené odborným 
rezom. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Mgr. Peter Sovák 
 prednosta 
 
 
 
 

Marta Berešová 
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